
Protokół Nr VII
z VII sesji Rady Gminy Dąbrówka 

z dnia 7 kwietnia 2015r.

Posiedzenie odbyło się w Sali widowiskowej Gminnego Centrum Kultury w 
Dąbrówce trwało od godz. 130:i do godz. 15 45
W posiedzeniu udział wzięli Radni Gminy Dąbrówka -  zgodnie z załączoną listą 
obecności.
Obrady prowadził Przewodniczący Rady Gminy Dąbrówka Pan Marcin Kaczmarczyk. 
Na sesji obecni byli
1.Pan Radosław Korzeniewski -  Wójt Gminy Dąbrówka,
2.Pan Zenon Zadrożny -  Z-ca Wójta
3..Pan Tomasz Skwarski -  Sekretarzt Gminy Dąbrówka,
3. Pani Agnieszka Adam -  Skarbnik Gminy Dąbrówka,
4. Pani Anna Maniecka -  Dyrektor GCK,
5. Pani Małgorzata Szczepanik -  Dyrektor Publicznej Sz.P. we Wszeborach
6. Pan Stanisław Wójcik -  Dyrektor Publicznej Sz.P. w Dąbrówce
7. Pan Tomasz Rurarz -  Dyrektor Publicznego Gimnazjum w Dąbrówce 
5. Pan Wiesław Mędrzycki -  radny powiatowy,
7. Obsługa prawna Urzędu Gminy,
8. Sołtysi -  zgodnie z załączona lista obecności

Prowadzący obrady odczytał porządek obrad, który został przesłany radnym o 
następującej treści:

1. Powitanie i otwarcie obrad, 
a) Przyjęcie porządku obrad.

2. Wybór sekretarza obrad.
3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji.
4. Sprawozdanie Wójta z bieżącej działalności.
5. Przedstawienie opinii i wniosków podjętych przez komisje Rady Gminy.
6. Sprawozdanie Gminnych Instytucji Kultury z wykonania planu finansowego za 

rok 2014r.

7. Podjęcie uchwał :

a) W sprawie utworzenia w Gminie Dąbrówka odrębnego obwodu głosowania,
b) W sprawie warunków wspierania rozwoju sportu przez Gminę Dąbrówka,
c) W sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Dąbrówka
d) Zmieniająca uchwałę w sprawie przystąpienia do programu Powiatowej Karty 

RodzinyTAKrodzina.pl,,
e) W sprawie rozpatrzenia skargi Pana Marcina Choszczewskiego,
f) W sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Dąbrówka na 2015rok,
g) W sprawie zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Dąbrówka na 

lata 2015 -20121 ,
8. Odczytanie podań skierowanych do Przewodniczącego i Rady Gminy
9. Sprawy różne i wolne wnioski.
10. Zamknięcie obrad.



Przebieg obrad

Na wstępie obrad Przewodniczący Rady w imieniu Wójta i swoim złożył zebranym 
życzenia okazji świat wielkanocnych.

Ad. 1 Powitanie i otwarcie obrad.

Obrady VII sesji Rady Gminy Dąbrówka otworzył Przewodniczący Rady Gminy 
Dąbrówka, powitała wszystkich zebranych i stwierdził, że w obradach zgodnie z listą 
obecności uczestniczy 15 na 15 Radnych.

Ad. 2 Wybór sekretarza obrad.

Na sekretarza obrad zostali zgłoszeni Pan Sławomir Rosa i Pan Mirosław Kuligowski.
Prowadzący obrady poddał pod głosowanie zgłoszone kandydatury według kolejności 
zgłoszenia.

Na sekretarza obrad w głosowaniu jawnym, większością głosów wybrany został Pan 
Sławomir Rosa /8 głosów „za’' przy obecności 15 Radnych/

Ad. 3 Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji.

Protokół Nr VI/2014 
z 2 marca 2015r.
Rada Gminy Dąbrówka w głosowaniu jawnym przyjęła 
- j e d n o g ł o ś n i e - 1 5  głosami „za” przy obecności 15 Radnych.

Ad. 4 Sprawozdanie Wójta z bieżącej działalności.

Sprawozdanie zostało przedstawione przez Wójta i stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 5 Przedstawienie opinii i wniosków podjętych przez komisje Rady Gminy.

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Snortu RG Pani Agnieszka Gryglas 
poinformowała, że komisja odbyła posiedzenie w dniu 11 marca 2015r. Tematem 
posiedzenia było:

1.Omówienie dotacji dla Gminnego Centrum Kultury oraz Gminnej Biblioteki Publicznej 
na bieżącą działalność statutową w roku 2014 — Sprawozdanie finansowe.
2. Omówienie planu pracy Gminnego Centrum Kultury oraz Gminnej Biblioteki 
Publicznej na 2015 rok.
3. Omówienie subwencji oświatowej
4. Przedstawienie informacji związanej z przygotowaniem procedury przetargowej na 
rozbudowę Zespołu Szkół w Józefowie,
5. Przedstawienie informacji związanej z przygotowaniem koncepcji rozbudowy szkół w 
Dąbrówce i we Wszeborach
6. Przedstawienie informacji w zakresie prowadzonej inwestycji -  Budowa boisk 
wielofunkcyjnych w Józefowie i Dąbrówce



7. Zaopiniowanie projektu uchwały w zakresie udzielania dotacji na realizację 
przedsięwzięć w zakresie wspierania sportu w gminie
Członkowie komisji po zapoznaniu się z ww. projektem uchwały w głosowaniu jawnym 
7 głosów „za’ wnioskowali o wprowadzenie do § 9 wzoru załącznika dotyczącego 
„Sprawozdania z wykonania dotacji ze środków gminy Dąbrówka”.
Ponadto członkowie komisji w głosowaniu jawnym jednogłośnie zawnioskowali do 
Rady o przyjęcie projektu ww. uchwały wraz z ww. załącznikiem.
8. Sprawy różne.
W sprawach różnych zostały rozpatrzone podania sołectwa: Marianów dla którego 
członkowie komisji wnioskują o przyznanie kwoty 3000 zł na ogrodzenie placu zabaw 
i Sołectwa Chruście dla którego członkowie komisji wnioskują o przyznanie kwoty 1500 
zł na zadanie „Budowa boiska do gry w siatkówkę plażową z wyposażeniem”. 
Przewodniczący Komisii Rozwoiu i Gospodarki Mieniem Komunalnym Pan Sławomir 
Rosa poinformował, że komisja odbyła dwa posiedzenia.
W dniu 11 marca 2015r. tematem posiedzenia komisji było:

1. Rozpatrzenie podań.
2. Plan zagospodarowania przestrzennego
3. Kanalizacja gminy.

Porządkiem posiedzenia komisji w dniu 24 marca 2015. były następujące tematy

1. Rozpatrzenie podania Pana Jaworskiego Zdzisława
2. Współpraca z Białorusią.
3. Sprawy różne i wolne wnioski.

Przewodniczący Komisii Gospodarcze! Pan Marek Pasoń poinformował, że komisja 
odbyła 2 posiedzenia.
W dniu 9 marca 2013r. odbyło się wyjazdowe posiedzenie komisji celem którego był 
wywiad terenowy związany z planowaniem inwestycji takich jak drogi gminne, chodniki 
gminne z kostki brukowej, utwardzenie dróg gminnych tłuczniem lub destruktem, 
utworzenie nowych dróg asfaltowych lub nakładek asfaltowych, naprawa ubytków w 
nawierzchniach asfaltowych powstałych przez okres zimowy.
Drugie posiedzenie odbyło się w dniu 18 marca 2015r. tematem którego było 
rozpatrzenie podań skierowanych do komisji o przydział środków na remont dróg 
gminnych i naprawę przepustów.

Przewodniczący Komisii Zdrowia Spraw Socialnych i Porządku Publicznego Pan 
Mirosław Kuligowski poinformował, że komisja odbyła posiedzenie w dniu 2 kwietnia 
2015r. na którym zajmowała się następującymi sprawami:

1. Informacja temat realizacji świadczonych usług medycznych przez ELLE-MED.
2. Dystrybucja żywności przez Stowarzyszenie w Krainie Dolinie Dolnego Bugu
3. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przystąpienia 

do programu Powiatowej Karty Rodziny Takrodzina.pl
WW. projekt uchwały został przez członków komisji przyjęty jednogłośnie.

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Krzysztof Kłębek poinformował, że komisja 
odbyła posiedzenie w dniu 26 marca 2015r. na temat analizy kosztów utrzymania hali 
sportowej przy gimnazjum w Dąbrówce.



Ad. 6 Sprawozdanie Gminnych Instytucji Kultury z wykonania planu finansowego 
za 2014r.

Pani Anna Maniecka -  Dyrektor Gminnego Centrum Kultury powiedziała, że ww. 
materiał omówiony szczegółowo został na posiedzeniu Komisji Oświaty, Kultury i 
Sportu w dniu 11.03.2015r. i został przyjęty bez uwag. Pani Maniecka poinformowała, że 
w dniu 24 marca br. minęło 15 lat działalności Gminnego Centrum Kultury co zostało 
udokumentowane na pokazie multimedialnym który został przedstawiony uczestnikom 
sesji.
Nawiązując do sprawozdania finansowe GCK Pan Rosa Sławomir stwierdził, że ok.
50% budżetu 2014r. pochłonęły środki przeznaczane na płace + pochodne 
pracowników. Ponadto Pan Rosa zwrócił uwagę na zawarte w sprawozdaniu wydatki i 
poinformował, że jedne rozpisane są bardzo szczegółowe a inne ogólnie i podał np. 
wydatki różne -  kwota 100 000 zł bez rozpisania. Poinformował, że wystosował do 
Wójta pismo o udostępnienie danych fakturowych wydatków poniesionych przez GCK w 
2014r.
Odnosząc się do wypowiedzi Pana Rosy, Dyrektor GCK wyjaśniła, że wynagrodzenia 
pracowników ustalane są na podstawie przyjętego regulaminu wynagradzania, który 
został opracowany w oparciu o ustawę o prowadzeniu i działalności instytucji kultury jak 
i o rozporządzenie Ministra Kultury i Dziedzictwa Narodowego w sprawie 
wynagradzania pracowników instytucji kultury. Odnośnie opisania poszczególnych 
wydatków jest to zawarte w sprawozdaniu szczegółowym finansowym, gdzie są 
rozpisane poszczególne paragrafy.
Pani Anna Maniecka poinformowała, że sprawozdanie było tematem posiedzenia komisji 
oświaty, kultury i sportu ma którym zostało przyjęte bez uwag.

Ad. 7 Podjęcie uchwał

a) W sprawie utM>orzenia w Gminie Dąbrówka odrębnego obwodu głosowania. 
Projekt uchwały został omówiony przez Panią Edytę Kaszuba -  pracownika 
wyborczego.
Do przedstawionego projektu uchwały radni nie zgłaszali pytań.

w głosowaniu jawnym -  Rada Gminy Dąbrówka 
podjęła Uchwałę Nr YII/44/2015 
z dnia 7 kwietnia 2015 r.
j e d n o g ł o ś n i e  /15 głosów „za”, przy obecności 15 Radnych/

(Uchwała stanowi załącznik do protokołu)

b) W sprawie warunków i trybu wspierania rozwoju sportu przez Gminę Dąbrówka, 
Projekt uchwały został omówiony przez Pana Piotra Szulca.
Pani Agnieszka Gryglas -  przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 
poinłormowala, że w budżecie gminy corocznie były zabezpieczone określone 
środki na sport. W latach 2004-2010 była to kwota ok. 35 000 zł. W tego 
rocznym budżecie jest to kwota 40 000 zł. Podjęcie przedmiotowej uchwały 
usystematyzuje pod względem prawnym wspieranie sportu.

- w głosowaniu jawnym -  Rada Gminy Dąbrówka 
podjęła Uchwałę Nr Y/45/2015 
z dnia 7 kwietnia 2015 r. 

j e d n o g ł o ś n i e  /15 głosów „za”, przy obecności 15 Radnych/



(Uchwała stanowi załącznik do protokołu)

c) W sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Dąbrówka.
Projekt uchwały został omówiony przez pracownika UG prowadzącego sprawy 
nadawania nazw ulicom.
Odnosząc się do ww. projektu uchwały Pan Rosa Sławomir zwrócił uwagę na 
zapis, że droga ma status drogi wewnętrznej. Natomiast w wykazie który 
otrzymał od pracownika Urzędu Gminy działki o nr 410/12, 410/8 i 410/3 
stanowią drogę gminną. Pan Rosa powiedział, że chciałby wiedzieć ile zapłacono 
za wykup gruntu pod tą drogę. Nie może być takiej sytuacji, że w projekcie 
uchwały stosuje się zapis droga wewnętrzna a wykazie są to grunty stanowiące 
drogę gminną stwierdził Pan Rosa
Pan Zadrożny Zenon wyjaśnił, że jest to droga która w planie ma być drogą 
gminną. Dopóki Rada Gminy nie podejmie uchwały o zaliczeniu konkretnej drogi 
w poczet dróg gminnych w myśl ustawy o drogach publicznych jest to droga 
wewnętrzna będąca własnością gminy. Pan Zadrożny powiedział, że projekt 
uchwały został przygotowany prawidło, są nieścisłości w wykazie które radny 
Rosa otrzymał od pracownika. Nawiązując do tej wypowiedzi Pan Rosa prosił o 
sporządzenie prawidłowego wykazu dróg gminnych.
Pan Wójt odpowiedział, że taki wykaz zostanie sporządzony.
Pani Agnieszka Gryglas zapytała czy zapis § 1 który zawarty jest w projekcie 
uchwały jest prawidłowy.
Zastępca Wójta odpowiedział, że zapis jest prawidłowy.

- w głosowaniu jawnym -  Rada Gminy Dąbrówka 
podjęła Uchwałę Nr YII/46/2015
z dnia 7 kwietnia 2015 r.
w i ę k s z o ś c i ą  głosów /14 głosów „za”, 1 głos „wstrzymujący” przy 

obecności 15 Radnych/
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu).

d) Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie przystąpienia do programu 
Powiatowej Karty Rodziny TAKrodzina.pl

Projekt uchwały został omówiony przez Pana Jacka Jeziorskiego -  Kierownika 
GOPS
Do projektu uchwały radni nie zgłaszali pytań.

- w głosowaniu jawnym -  Rada Gminy Dąbrówka 
podjęła Uchwałę Nr YII/47/2015
z dnia 7 kwietnia 2015 r.
j e d n o g ł o ś n i e  głosów /15 głosów „za”, przy obecności 15 Radnych/ 
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu).

e) W sprawie rozpatrzenia skargi Pana Marcina Choszczewskiego.
Do projektu uchwały radni nie zgłaszali pytań.



- w głosowaniu jawnym -  Rada Gminy Dąbrówka 
podjęła Uchwałę Nr Yłł/48/2015
z dnia 7 kwietnia 2015 r.
j e d n o g ł o ś n i e  głosów /15 głosów „za”, przy obecności 15 Radnych/ 
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu).

f) W sprawy zmiany uchwały budżetowej Gminy Dąbrówka na 2015 rok.
Projekt uchwały został omówiony przez Panią Skarbnik.
Zaproponowane zmiany stanowią załącznik do uchwały.

- w głosowaniu jawnym -  Rada Gminy Dąbrówka 
podjęła Uchwałę Nr Vłł/49/2015
z dnia 7 kwietnia 2015 r.
j e d n o g ł o ś n i e  głosów /15 głosów „za”, przy obecności 15 Radnych/ 
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu).

g) W sprawie zmiany Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Dąbrówka na lata 
2015-20121.
Projekt uchwały został omówiony przez Panią Skarbnik.
Uzasadnienie do zaproponowanych zmian stanowi załącznik do projektu uchwały. 
Do projektu uchwały nie zgłaszano pytań.

- w głosowaniu jawnym -  Rada Gminy Dąbrówka 
podjęła Uchwałę Nr YII/50/2015
z dnia 7 kwietnia 2015 r.
j e d n o g ł o ś n i e  głosów /15 głosów „za”, przy obecności 15 Radnych/ 
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu).

. Odczytanie podań skierowanych do Przewodniczącego i Rady Gminy.

Podania skierowane do Rady Gminy zostały odczytane przez sekretarza obrad 
Pana Sławomira Rosę.
Spółka Wodna Wszebory o pomoc finansową z budżetu Gmina na rok 2015 na 
remont przepustów na rowie melioracyjnym i przepustu na drodze gminne.
Pani Marianna Balcer o pomoc w uzyskaniu odpowiedzi od Zakładu Gospodarki 
Komunalnej. Sprawa dotyczy awarii kanalizacji ściekowej i uszkodzeń domu. 
Nawiązując do ww. podania Pan Wójt wyjaśnił, że Pani Balcer zostało udzielona 
odpowiedź na pismo, w którym domaga się odszkodowania za zalanie budynku 
które spowodowane było brakiem zasuwy burzowej a zamontowanie której leży 
po stronie klienta ZGK.
Następnie Dyrektor Publicznego Gimazjum w Dąbrówce Pan Tomasz Rurarz 
odczytał pismo które wystosował do Wójta Gminy Dąbrówka do wiadomości 
Rada Gminy na temat okoliczności wypadku w którym zginął uczeń klasy 
trzeciej oraz działań podjętych przez szkołę po tym zdarzeniu.
(Pismo stanowi załącznik do protokołu)

Ad. 8 Sprawy różne i wolne w nioski.



Przewodniczący obrad nawiązując do wystąpienia Dyrektora Gimnazjum zapytał, 
czy nauczyciel może użyć alkomatu do badania ucznia.
Dyrektor wyjaśnił, że zarówno badanie narkotestem jak i alkomatem wymaga 
każdo razowej zgody rodzica.
Zdaniem Pana Wójta nie należy się skupiać głównie na czysto technicznych 
zabezpieczeniach , a zwrócić uwagę na zorganizowanie uczniom wolnego czasu. 
Pan Rosa zapytał, czy w przypadku zarejestrowania zdarzenia przez monitoring 
podejmowane są działania.
Pan Dyrektor wyjaśnił, że jeżeli jest sygnał, że coś się wydarzyło, jest to 
odtwarzane i podejmowane są działania.
Pan Ryszard Woźnica -  wieloletni szkoleniowiec nauczycieli stwierdził, że od 
wychowywania dzieci jest dom a szkoła jest od nauki.
Z-ca Wójta poinformował, o wyborach do Izb Rolniczych, które mają się odbyć 
31 maja br.
Pani Matak Anna -  sołtys wsi Chruściele podziękowała panu Wójtowi za 
wykonanie określonych prac przez Zakład Gospodarki Komunalnej w 
Chruścielach, a Komisji Oświaty Kultury i Sportu za przyznane środki na boisko 
Pan Woźnica Ryszard ponowił temat oznakowania dróg na terenie gminy.
Pan Wójt odpowiedział, że oznakowanie zostanie wykonane.
Pan Ruciński Jacek - sołtys wsi Cisie podniósł temat pracy komisji rewizyjnej 
poprzedniej i obecnej kadencji wskazując na nieprawidłowości w pracy 
przewodniczącego komisji

Ad. 9 Zamknięcie obrad.

Zamknięcia obrad VII sesji Rady Gminy Dąbrówka dokonał przewodniczący 
Rady Gminy Marcin Kaczmarczyk dziękując obecnym za udział w posiedzeniu.

Na tym protokół zakończono.

/


